

ဩဂုတ်လ 11 ရက်၊ 2023 ခုနှစ်

Dr. Horton ၏ အပတ်စဉ် မိသားစု သတင်းစကား

- မူကြမ်း -

2023-24 စာသင်နှစ်၏အစသည် အမှန်တကယ်ပင် မှတ်သားဖွယ်ကောင်းပါသည်။ ကျောင်းများသည် စွမ်းအင်၊ ပျော်ရွှင်မှုနှင့် ရည်ရွယ်ချက်အသစ်များဖြင့် ပြည့်နှက်နေပါသည်။ ကျောင်းပေါင်း 25 ကျောင်းကို လည်ပတ်ခွင့်ရခဲ့ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့တွေ့ရှိခဲ့သော နွေးထွေးမှုနှင့် ထိတွေ့ဆက်ဆံမှုသည် စိတ်အားထက်သန်မှုဖြစ်ပြီး ကျွန်ုပ်တို့၏ ဘဝများကို ပြောင်းလဲရန် လူထုပညာရေး၏ တွန်းအားပေးနိုင်သော စွမ်းအားအပေါ် ကျွန်ုပ်တို့၏ယုံကြည်ချက်ကို ထပ်လောင်းအတည်ပြုပြီး ကျွန်ုပ်တို့လုပ်သမျှ အရာတိုင်းတွင် ကျွန်ုပ်တို့သည် လူအများ၏လုပ်ငန်းတွင်ရှိနေသည်ကို အမှတ်ရပါ။

သတင်းကောင်း - ယခုတစ်ပတ်တည်းတွင် ကျွန်ုပ်တို့၏ သင်ကြားမှုလစ်လပ်နေရာများကို 15% ကျော် လျော့ချထားပါသည်။ ကျောင်းသားတိုင်း၏ ကြီးထွားမှုနှင့် အလားအလာများကို ပြုစုပျိုးထောင်ရန် ကျွန်ုပ်တို့အဖွဲ့တွင် ပါဝင်သည့် ဤစိတ်အားထက်သန်သော ကျောင်းသားများကို ဆွဲဆောင်ရန် ဤလုပ်ငန်းစဉ်တွင် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံသူတိုင်းကို ချီးမွမ်းပါသည်။ နောက်ထပ်လုပ်ဆောင်စရာတွေရှိသေးပါသည်။ သို့သော်လည်း ၎င်းသည် မယုံနိုင်လောက်အောင် အားတက်စရာကောင်းသည့် သတင်းဖြစ်ပါသည်။

တိုးတက်မှုများအတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏ "ထူးချွန်မှုအတွက် အနှောင့်အယှက်ပေးခြင်း" ချဉ်းကပ်မှုမှ တစ်ဆင့် ဤစိတ်အားထက်သန်မှုကို ဆက်လက်ထိန်းသိမ်းထားပါမည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် အစဉ်အလာ ပညာရေးကို ပြန်လည်ပုံဖော်ကာ ကျောင်းသားတိုင်းအတွက် ပိုမိုကောင်းမွန်သော သင်ယူမှုအတွေ့အကြုံများရရှိစေမည့် ဆန်းသစ်သောလမ်းကြောင်းများကို တည်ဆောက်ခြင်းဖြင့် လက်ရှိအနေအထားကို နေထေးတကျ စိန်ခေါ်နေပါသည်။

သင့်ကလေး၏ပညာရေးတွင် သင်၏တက်ကြွစွာပါဝင်မှုသည် ၎င်းတို့၏အောင်မြင်မှုအတွက် အရေးကြီးပါသည်။ အတူတကွလုပ်ဆောင်ခြင်းသည် သင့်ကလေး၏ပညာရေး၊ လူမှုရေးနှင့် စိတ်ပိုင်းဆိုင်ရာ တိုးတက်မှုတို့ကို အားကောင်းစေသည့် ခိုင်မာသောပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုကို ဖန်တီးနိုင်ပါသည်။ ကျောင်း၏ ဆောင်ရွက်လှုပ်ရှားမှုများသို့ တက်ရောက်ခြင်းနှင့် ဆရာများနှင့် စီမံခန့်ခွဲသူများနှင့် အဆက်အသွယ်မပြတ်ခြင်းသည် သင့်ကလေး၏ ပညာရေးဆိုင်ရာ အတွေ့အကြုံများကို မြှင့်တင်ရန်အတွက် မရှိမဖြစ်လိုအပ်သော သေးငယ်သောခြေလှမ်းများဖြစ်ပါသည်။ သင့်ကလေးအတွက် ပိုမိုတောက်ပသော အနာဂတ်ကို သင်ယူရန် ချစ်မြတ်နိုးမှုကို တိုးပွားစေမည့် ပံ့ပိုးကူညီမှုကွန်ရက်တစ်ခု တည်ဆောက်ကြပါစို့။

အလွန်အကျိုးဖြစ်ထွန်းသော စာသင်နှစ်တစ်နှစ်အတွက် ခိုင်မာသော အခြေခံအုတ်မြစ်တစ်ခုကို ထူထောင်နိုင်ခဲ့သည့်အတွက် ကျွန်ုပ် ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်မိပါသည်။ သင်၏ အဖိုးတန်ဆုံး ပိုင်ဆိုင်မှုဖြစ်သော သင်၏ကလေးများအတွက် အဓိပ္ပာယ်ပြည့်ဝပြီး အရည်အသွေးမြင့် ပညာရေးကို ပံ့ပိုးပေးဖို့ရန်အတွက်တွင် ကျွန်ုပ်တို့ကို ယုံကြည်သည့်အတွက် ကျေးဇူးတင်ပါသည်။

အရာရာ အကောင်းဆုံးဖြစ်ပါစေ။